
OSNOVNA ŠKOLA MATIJE PETRA KATANČIĆA 
VALPOVO 

Tel.: 031 / 651 - 576; Tel.fax.: 031 / 654 - 576 
Email: os-valpovo-00 l@skole.htnet.hr 

ZAPISNIK 

s 13. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Matije Petra Katančića 
Valpova održane 26.08.2022. godine u 10.00 sati. 

Sjednicu vodi predsjednik Davor Šokac, a nazočni su i članovi: Sanja Birović, 
Lidija Vidoš.ić, Matija Bartolović. 

Nenazočni: Antun Katalenić, Biserka Medved, Vinko Blažević-izostanak 
opravdali. 

Sjednici je nazočan i Dalibor Košutić, ravnatelj te Sanja Pavlin, tajnik Škole, a 
koja vodi zapisnik. 

Predsjednik je predložio sljedeći 

DNEVNI RED 

1. Prihvaćanje zapisnika sa 12. sjednice Školskog odbora
2. Razmatranje prispjelih prijava i davanje prethodne suglasnosti na

zapošljavanje na radno mjesto Pomoćnik u nastavi učenicima s
teškoćama u razvoju - 2 izvršitelja, određeno, nepuna radno
vrijeme (20 sati tjedno)

3. Pripreme za nastavnu godinu 2022./2023.
4. Različito

Ad-1.- Prihvaćanje zapisnika sa 12. sjednice Školskog odbora 

Predsjednik Školskog odbora otvara sjednicu, pozdravlja sve prisutne te daje 
na glasanje dnevni red i zapisnik s prošle sjednice, koji su jednoglasno 
usvojeni. 

Ad-2.- Razmatranje prispjelih prijava i davanje prethodne suglasnosti na 
zapošljavanje na radno mjesto Pomoćnik u nastavi učenicima s 
teškoćama u razvoju - 2 izvršitelja, određeno, nepuno radno vrijeme (20 
sati tjedno) 
Ravnatelj je pojasnio kako je raspisan natječaj za obavljanje posla 
pomoćnika u nastavi - 2 izvršitelja na određeno, nepuna radno vrijeme dana 
20.07.2022. godine. Natječaj je raspisala Škola sukladno uputi Osnivača. 

Sukladno iskustvu i referencama prijavljenih kandidata, ravnatelj navodi kako 
je na razgovor (intervju) pozvao tri kandidata Luciju Kantolić, Sanju Lacković-



Kudinac i Nlevenu Rogad. Kandidat Nevena Rogac nije pristupila razgovoru(intervjuu) Lucijq Kantolic i Sonja Lackovic-Kud'inac su pristupile razgovoru
(intervjuu) s;ukladno Pozivu za razgovor (intervju) kandidata 6Olavtienog na
web stranici Skole. S obzirom da su oba pret-hodno imenovana kandidata
zadovoljila na razgovoru (intervjuu), ravnatelj je zatratio prethodhu
suglasnost za zasn.ivanje radnog odnosa sa kandidatima-Lu-cija Kantolii i
Sonja Lackovic-Kucinac.

elanovi Sk,clskog 
.odbo-ra 

jednoglasno su dali prethodnu suglasnost za
lapoSljavanie Lucije Kantolic i Sonje Lackovic-Kudinac. 1it+ dlanova
Skolskog odlbora).

Ad-3.- Prip

Ra.vnatelj jer naglasio kako ce 29,08.2022. godine biti odrZana sjednica
Uditeljskog vijeca. Za udenike 1. razreda ie biti organiziran prijem i priredba u
kinu kao i podjela udZbenika.

Nadalje, ravn.atelj je upoznao clanove Skolskog odbora sa dopisom koji je
91 "!: 

zaprinrila od Pravobraniteljice za djecu vJzano za organizaciju rada u
skoli, tocnijer produzenog boravka. Napominje da je to teml koja je vei bila
aktualna na sjednici.Vije6a roditelja kojoj je ion sam nazodio. Na sjednici
Vijeca roditelja je pojasnio kako trenutno nije moguce organizirati produZeni
boravak.,

Nadalje, na'uodi kako je od strane Ministarstva znanosti i obrazovanja
odobrena nastava u ku6i za udenika Marka Balkovica.

Ad-4.- Razliriito

Ravnatelj je upoznao dlanove skolskog odbora sa cinjenicom da su
postavljene l'lamere u vanjskom prostoru Skole. Naveo je da je traZio ponudu
za fasadu zgradu te ce prije radovatraziti suglasnost osnivaca

Time je dnevni red iscipljen i sjednica je zavr5ena u 10:4g sati.

Zapisniciar
Sonja Pavlin, tajnica

KLASA: 007-02122-011
URBROJ: 2 1 85-00-0 1 -22-1

Predsjednik Skolskog odbora
Davor Sokac, plof.


